
Zápis 
ze schůze výboru pobočného spolku ČIS při Národním archivu, z. s., 

konané dne 12. září 2019 
 

Přítomni: Lenka Matušíková, Helena Klímová, Lucie Křížová, Zdeněk Kravar, Roman Straka, Ivo Navrátil  

Omluveni: Laďka Plucarová, Libuše Holakovská 

 
Schůzi výboru ČIS zahájila předsedkyně pobočného spolku Lenka Matušíková po návratu členů z exkurze 
do archivů Pražského hradu ve 14 hodin. 

1) Úvodem L. Matušíková přivítala přítomné členy výboru a informovala je o pokračujících přípravách 
odborné exkurze pobočky do rumunských archivů, která se bude konat 14.–23. května 2020. Pravdě-
podobně by se jelo přes Košice a Debrecín do severního Rumunska. 

2) Výbor s uspokojením schvaluje finanční rekapitulaci 18. celostátní archivní konference, jež byla 
přednesena pokladníkem R. Strakou. Náklady činily 657 643 Kč, příjmy 665 000 Kč, rozdíl je 7 357 
Kč k dobru spolku.  

3) Výbor přijímá za nového člena Mgr. Lucii Jedličkovou ze SOkA Rakovník (dříve byla archivářkou 
Plzeňského Prazdroje, o němž napsala knihu; její matka PhDr. Věra Steinbachová pracovala v SOA 
Plzeň a od r. 1990 byla ředitelkou SOkA Domažlice v Horšovském Týně).  

4) Výbor bre na vědomí, že své působení ve spolku ukončuje PhDr. Josef Žabka a Mgr. Anna Vinduš-
ková. 

5) Úkol dr. Matušíkové dohodnout s dr. Koldou a dr. Müllerem podmínky a postup případného přecho-
du archivní knihvazačské přehlídky ze SOA Třeboň na ZA Opava stále trvá.  

6) Pokud jde o nejbližší semináře pobočky, jsou v jednání a přípravě dva – restaurátorky Bc. Blanky 
Hnulíkové o strategii ochrany fotografických dokumentů, který by se uskutečnil v zimním období 
2019/2020, a PhDr. Denka Čumlivského o vývoji grafických technik ve druhé polovině příštího ro-
ku.  

7) Schůzi zakončila L. Matušíková v 15 hodin. Příští schůze výboru pobočky se bude konat ve čtvrtek 
28. listopadu 2019 ve 12.30 hodin na obvyklém místě. 

  
  
Zapsal: Ivo Navrátil 


